
KOUKI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS VI/2022

ke 21.9.2022 klo 18.00–19.10

Paikka: Etäkokous Zoomissa

Paikalla: Susanna Turkki, Emma Kantosalo, Helka Sariola, Anneli Hanhisalo, Emmi Huvi,
Aino Renko

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18.01.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista.

4. Kokouksen pöytäkirjan tarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi Anneli Hanhisalo ja Helka Sariola.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksyttiin pöytäkirja.

6. Toimialojen kuulumiset

Talous: Haalarimerkkejä myyty avajaiskarnevaaleilla 101 ja uusien illassa 1, tuloja tästä
yhteensä 306 euroa.



Harkittu Mobile Payn hankkimista. My shop olisi KouKille järkevin vaihtoehto,
aloitusmaksu 99 euroa + alv, jonka jälkeen kiinteä kuukausimaksu 6 euroa + alv.
Rekisteröintiin tarvitaan sähköposti, keskusteltiiin siitä, mikä osoite tähän laitettaisiin
(hallituksen vai taloudenhoitajan oma vai luodaanko kokonaan uusi). Taloudenhoitaja
selvittää Mobile Payn kanssa, mikä osoite olisi hyvä. Keskusteltiin Mobile Payn
”keräysboksi”-ominaisuudesta. Kysytään SUB ry:n taloudenhoitajalta, miten he ovat
hoitaneet Mobile Payn. Palataan asiaan myöhemmin.

Pyritään tilittämään osa käteiskassasta loppuvuoden aikana.

Tapahtumat: Uusien ilta meni hyvin, osallistujia 9+4 hallituslaista. Osallistujat toivoivat
syksylle tapahtumia, varsinkin rentoja hengailuiltoja.

Viestintä: Huomisen humanisti -kampanja etenee. Lähetetään materiaali (teksti ja kuvat)
kampanjan järjestäjille pian. Kyseisen tilin pitäjät pyytäneet KouKia osallistumaan myös
Huomisen Humanisti -mielenosoitukseen yliopiston resurssipulaan liittyen. Keskustellaan
tästä hallituksen kesken myöhemmin.

Saga ry pyytänyt KouKia nakkeilemaan Nordistipäiville. Nakkeiluviestiin vastattu kietävästi.

KouKi ei osallistu Humanisticumin fuksiaisiin.

Työelämä: Käännöspalveluun tullut yksi käännöstiedustelu ja muutama tulkkaustiedustelu.
Kieliasiantuntijoiden vierailu meni hyvin, osallistujia 5+1 hallituslainen. Pieni ja rento
tapahtuma.

Opinnot: Tulossa johtoryhmän kokous, jossa hyväksytään uudet kurssit ja opintosuunnitelma
sekä tehdään vuosiseuranta. Fuksien kanssa mennyt hyvin, orientaatioviikon etätapaamisessa
n. 10 ihmistä, livenä vain muutamia.

7. Syksyn toiminta ja tapahtumat

Lokakuulle suunniteltu tapahtumat SKTL:n ja Monikielisten kanssa. Monikielisiltä vaikeaa
saada vastausta, edellinen viesti tullut syyskuun alussa, jonka jälkeen kysytty milloin
tapahtuma voitaisiin järjestää. Aletaan ensisijaisesti selvittämään ja järjestämään SKTL:n
tapahtumaa. Alustavasti puhuttu vierailusta joko 10. tai 31. lokakuuta, mutta nämä näyttävät
nyt huonoilta KouKille. Kysytään miltä tilanne tällä hetkellä SKTL:n päässä näyttää ja
ehdotetaan, että vierailu järjestettäisiin joko 12. tai 19. lokakuuta.

KouKin Peli-ilta: Emma vastuussa peleistä, Aino tilan varaamisesta, ilmoittautumisesta,
tarjoiluista ym. Sovittiin alustavaksi ajankohdaksi torstai 20.10.2022 ennen taukoviikkoa.

Megazone: Järjestettäisiin muiden järjestöjen kanssa, mahdollisesti alkuvuodesta. Palataan
asiaan myöhemmin.



Pikkujoulut: Alustava ajankohta torstai 8.12.2022, koitetaan saada koko klusteri käyttöön.
Aino selvittää.

Työelämäilta tiedekulmassa marraskuussa: Alumnitarinoita. Ideana kutsua viimeisen 5-10
vuoden aikana valmistuneita KouKilaisia kertomaan omasta urakehityksestään.
Tarkoituksena saada n. 4-5 puhujaa. Mahdollisia puhujia voisi kysellä Saara Salmiselta, Ilona
Repposelta, Aino Suorannalta. Emma kysyy Erja Tenhonen-Lightfootilta, onko hänellä
suositella tulkkauspuolelta ketään. Helka kyselee puhujia Ilonalta ja Ainolta, Susanna
Saaralta. Aino selvittää mahdollisia tiloja, kuten Tiedekulma, yliopiston tilat ym. Kysytään
saadaanko alennusta, kun on kyse ainejärjestötoiminnasta. Susanna kysyy Metsätalon
vahtimestareilta, olisiko UniCafen tilat käytettävissä. Keskusteltiin sponsorirahoista.

8. Muut esille tulevat asiat

Päivi Pasasen eläköityminen: Eläköitymisjuhla maanantaina 10.10.2022 klo 14. Helka,
Susanna ja Emma menevät paikalle edustamaan KouKia. Kerätään opiskelijoiden terveisiä
korttiin ja ostetaan kukat.

Vääntäjän jatkaja: Sinustako Vääntäjälle päätoimittaja -kampanja someen. Järjestetään
mahdollisesti tapahtuma, jossa Suvi Liimatainen, Vääntäjän nykyinen päätoimittaja, vastaisi
kysymyksiin. Kysytään häneltä tästä. Somekampanjaan tieto siitä, mistä kyse, ketä haetaan ja
tieto koulutuksesta tehtävään.

Kotisäilytyslista Drivessa. Käytiin läpi kenellä mitäkin säilytyksessä.

9. Seuraavan kokouksen aika ja paikka

Alustava aika lokakuun lopussa tai marraskuun alussa, päätetään myöhemmin.

10. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.10.


